
 

 

 

BESTYRELSESMØDE I HF. KILDEMOSEGÅRD. 

 
DATO: Onsdag, den 10. november 2021, kl. 19.00 

 

TIL STEDE: 

Hans-Jørgen Jørgensen (HJJ), Janne Andreasen (JA), 

Majken Møller (MM), Jan Werner (JW), Lizette Frederiksen 

(LF) 

 
AFBUD: 

 

 Dagsorden Referat  

1. 
Velkomst 

HJJ bød velkommen til dette møde. 

2. 
Valg af dirigent 

JA blev valgt. 

3. 

Spildevandsudvalget 

Spildevandsudvalget har holdt møde. Der er kommet en 

henvendelse fra kommunen vedrørende samletanke. 

Bestyrelsen svar på denne henvendelse. 
MM orienterede om udvalgets arbejde. 

4. 
Asfaltering stamvejen 

Der er kommet et tilbud fra Colas på asfaltering af 
stamvejen. Det vil komme til at koste186.000 kr. + moms.  

Vi afventer fortsat ETK i forhold til om de vil gøre det. 

5. Rykke ETK for 
beskæring af 

brandbælter mv.  

JA rykker for dette, da de tidligere har oplyst dette skulle ske 
i efteråret. 

6. 
Lys på toiletter og 

baderum 

Bestyrelsen besluttede, at der bliver sat nye armaturer op på 

toiletterne med besparende lyskilder og følere i både afd. 1 

og 2. 

7. 

Renovering af 
herretoilet /tilbud 

Der er indkommet tilbud fra Nils Wium angående 

herretoilettet i afd.1 på 38.607 kr. inkl. Moms. 
Bestyrelsen besluttede at udskyde det til næste budgetår, 

så arbejdet kan gå i gang først i det nye år. 

8. Tegninger til godken-
delse samt ansøgning 

om samletanke 

Der er ikke indkommet nogen tegninger. 
Der er indkommet en ansøgning om en samletank på 5.400 

l. – godkendt. 

9. 

Kassereren 

JA oplyste, at der er sendt opkrævninger ud for sidste 

kvartal og alle er betalt.  

Der er fortsat et lille overskud på budgettet. 

10. 

Formanden 
(rengøring af 

baderum – klager) 

HJJ oplyser der er tændt for varmen i toiletbygningerne. Der 

vil blive sat juletræ op sidst på måneden med lys på, som vi 
plejer. Træet er en foræring fra en havelejer. 

 
Den Permanente vil gerne ud af Kolonihaveforbundet og 

har generalforsamling den 16. november om dette punkt. 



Vi drøftede kort dette og tager en drøftelse af dette punkt 

på næste møde. 
 

Der er indkommet klage over rengøringen. Husk at der kun 
er rengøring 1 gang om ugen i vinterhalvåret, så 

standarden er herefter. 

11. 

Havevandringerne 
 

Der er flere hække der er for høje eller for bredde og der vil 
blive sendt mail om dette. Fristen for udbedring er den 15. 

december 2021.  
Der er desværre også flere haver, der er misligholdt og disse 

lejere vil blive indkaldt til møde. 

12. Retningslinjer for brug 
af fælleshus 

Vi gennemgik retningslinjerne og tilrettede dem. Når de er 

rettet, vil de blive hængt op i udhængsskabene. 

13. 

Søge forbundet om 
dispensation vedr. 

valg 

MM foreslog, at vi søger forbundet om at få lov til at afholde 

valg af både kasserer og formand i 2022.  
Forbundet har ikke indflydelse på dette, men man kan 

holde både en ekstraordinær og en ordinær 

generalforsamling på samme dag, hvis tilfældet er, at både 
kasserer og formand er på valg samme år. 

14. Forbundets 

spørgeskema 

Spørgeskemaet fra forbundet er sendt ud til alle. 

15. 

Bordet rundt 
(herunder 

julearrangement) 

Der er julearrangement den 11. december kl. 10.00 med 
bålafbrænding og der serveres æbleskiver og kaffe/kakao. 

 
MM spørger til grusbunken på den sidste p-plads til venstre i 

afd. 1, da den er blevet flyttet fra den ene ende af 
parkeringspladsen til den anden. Ingen kender til dette. 

 

JA ønsker at få oplyst, hvorfor vi ikke får noget som helst 
tilsendt fra kredsen længere. HJJ tager kontakt til kredsen 

v/Nikolai.  
 

MM melder afbud til næste møde. 

 
Næste møde 

Den 8. december 2021, kl. 19.00. 

 


